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Vragen van het lid Gesthuizen (SP) aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en  
Wetenschap, mevrouw Dijksma, over de GGD die de controle op de kinderopvang niet meer 
aankan. (Ingezonden 31 oktober 2007) 
 
1 
Wat is uw oordeel over de bewering van de koepelorganisatie GGD Nederland dat de GGD  
de controle op de kinderopvang niet meer aankan? 1) 
 
2 
Bij hoeveel kinderopvanglocaties in Nederland is er in 2006 geen controle uitgeoefend? 
 
3 
Bent u van mening dat de druk op de capaciteit van de GGD verder zal toenemen als gevolg 
van de groei van de buitenschoolse opvang, waar op dit moment nog 20.000 kinderen op een 
wachtlijst staan? Zo neen, waarom niet? Zo ja, welke gevolgen heeft dit voor de controle en 
de kwaliteit van de kinderopvanglocaties?  
   
4 
Deelt u de mening dat als de toezichthouder niet jaarlijks controle uitvoert op alle 
kinderopvanglocaties daarmee niet wordt voldaan aan de Wet Kinderopvang? Zo neen, 
waarom niet? Zo ja, welke concrete maatregelen gaat u nemen om ervoor te zorgen dat wél 
aan de verplichtingen van de Wet Kinderopvang wordt voldaan? 
 
5  
Deelt u de mening van de Inspectie Werk en Inkomen (IWI) dat ‘kinderdagverblijven die bij 
eerdere controles slecht uit de bus kwamen als eerste moeten worden bezocht’? Zo neen, 
waarom niet?  
 
1) ’GGD kan de controle op kinderopvang niet meer aan’, Algemeen Dagblad, 25 oktober 
2007 
 


